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2015.06.30. Küldöttgyűlés 

2015.07.24-26. Mentortábor 

2015.07.27. Szakterületi Csoportülés 

2015.08.18. Földes Gólya-Mentor Találkozó 

2015.08.22-28. Gólyatábor 

2015.08.31. MSc beiratkozás 

2015.09.04. BSc Beiratkozás 

2015.09.04. Szakterületi Csoportülés 

2015.09.07. Választmány 

ÁLTALÁNOS TEENDŐK 

A lehetőségekhez képest elérhető voltam, kivétel egy iskolai elfoglaltságból eredő külföldi 

utam, amit jeleztem előre, az e-mailekre, telefonos megkeresésekre válaszoltam, a gólyák 

felvételével most több megkeresés érkezett felém, mint szokott, legjobb tudásom szerint 

igyekeztem válaszolni. Első fogadóórámat a félévben megtartottam, az időpontot a félév 

további részére fixáltam. Részt vettem a mentortáborban, utolsó fázisa volt ez a mentorok 

képzésének; részt vettem a beiratkozásokon is, valamint a félév első választmányi ülésén. 

SZAKTERÜLETI CSOPORT 

A nyári szakterületi csoportülésen a gólya-mentor találkozó részleteit vitattuk meg, míg a 

szeptember 4-i csoportülésen a következő egy-két hónapra tervezett (játékest, kirándulás, 

gólyaavató) szakterületi programokat beszéltük meg. 



GÓLYÁK 

A gólyák számára létrehoztam a facebook-csoportokat, melyeket igyekszem moderálni, nagy 

segítségem van itt a mentorok személyeiben, akik segítenek azonnal megosztani a naprakész 

információkat, és válaszolni a kérdésekre. Az informatikus által létrehozott gólyalistát 

használom a szakterületi információk közlésére, a Gólyanyúzba megírtam a gólyáknak szánt 

szakterületről szóló cikket, a beiratkozáson beszéltem a szakterületről. 

A szakterület szervezett egy gólya-mentor találkozót, melyet a vártnál nagyobb érdeklődés 

kísért, közel 100 gólya jelent meg az egyetemre tervezett rendezvényen, úgy érzem, sikerült 

néhány hasznos információt átadni, ami az egyetemkezdésnél jól jöhet a gólyáknak, és 

sikerült kezelni a helyzetet annak ellenére, hogy jóval kevesebb résztvevőre számítottunk, a 

rendezvény nagyjából koherens egészet alkotott, részét képezte a tájékoztatás, egy-két 

ismerkedős játék, valamint az egyetemen való körbevezetés. A bátrabbak ezután könnyedebb 

formában folytatták az ismerkedést a mentorokkal az egyetemen, és azon kívül. 

Minden szakterület életében fontos a gólyák megfelelő integrációja, hiszen ők képzik a 

közösség leglelkesebb tagjait, belőlük lesznek a jövő közéletben is aktív szereplői. A 

szakterületen igyekszünk a legjobban kezelni ezt a helyzetet, és jó példát mutatni, amiből 

láthatják, hogy megéri ehhez a közösséghez tartozni, azt gondolom, eddig jól teljesítünk, már 

vannak lelkes érdeklődők, a mentorgárdával ebből a szempontból is elégedett vagyok. 

GÓLYATÁBOR 

A gólyatábor is rendben lezajlott, ugyan kisebb volt az érdeklődés, mint az megszokott, de a 

hangulat az új szabályozások mellett is remek volt. Csapatvezetői feladatom mellett a szakos 

napon igyekeztem megfelelően átadni a legfontosabb ismereteket a szakterületet illetően, 

valamint népszerűsíteni az egyetemet, és a HÖK-öt, a gólyák számára intézetünk oktatói is 

tartottak tájékoztató előadást/beszélgetést. 

MENTOROK 

A mentorok megfelelően végzik a munkájukat, a párosok kiegészítik egymást; ahol 

szükséges, egymást is helyettesítik éles helyzetben (pl. gólyatábori szituációk, tárgyfelvétel). 

Segítségükkel lezajlottak a közös tárgyfelvételek, valamint a beiratkozásokon is jól 

teljesítettek, jelenleg ők képzik a szakterület magját, mint az a szakterületi csoportülések 

részvételén is látszik. A gólyatáborok során sem merült fel súlyos probléma, a rájuk bízott 

feladatra alkalmasnak bizonyultak a gyakorlatban is, összességében elégedett vagyok a 



munkájukkal. Szeretném kiemelni a szakos mentorfelelősöket, akik érzésem szerint nagyon 

jól végezték munkájukat a képzés során. 

EGYÉB 

Jelenleg a szakterületi programok tervezése, szervezése zajlik, a gólyaavató, és a félév első 

földes játékestje a következő programok, amiket meg kell szervezni. Jöttek megkeresések az 

utódlásommal kapcsolatban, egyelőre még az érdeklődés fázisában áll ez a dolog. 

Tervezésben van a hagyományos szakterületi közéleti bevonó is, remélhetőleg sokan jönnek 

majd. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Amennyiben kérdésed, észrevételed lenne, 

keress fel a foldtudszk()ttkhok.elte.hu e-mail címen, vagy személyesen.   

Réthy Miklós András 

Földrajz-, és földtudományi szakterületi koordinátor 
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